
 
 
 

Møteprotokoll 
 
Utvalg: Formannskapet 
Møtested: Formannskapssalen 
Dato: 05.12.2022 
Tid: Kl. 16:00 
 
Følgende medlemmer møtte Parti 
Jarle Nilsen AP 
Svanhild I. Lygre Andersen AP 
Veronika B. Brekke Jakobsen AP 
Rune Midtun FRP 
Jan Birger Medhaug H 
Ole Kristian Nilsen H 
Randi Wisnæs H 
Helge Thorheim KL 
Alf Magne Grindhaug KRF 
Tor Asle Grønningen SP 
Hilde Karine Slotnes SV 
 
 
Inhabile Sak Følgende varamedl. 

møtte 
Merknad 

Helge Thorheim 135/22 
 

 
Rune Midtun 138/22 Geir Aarvik, FRP  
 

Møtenotater: 
Lagt ut på representantenes bord:  
Brev fra PBL (Private Barnehagers Landsforbund) ifm. Sak 135/22. 
 
Innkalling godkjent. Saker meldt under samlesak for spørsmål. 
 
Saklisten ble enstemmig godkjent med følgende endring: 
PS 127/22: "Samordning av ambulerende tjenester" trekkes fra sakslisten da denne ble utsatt i 
hovedutvalg helse og omorg. 
RS 187/22 er unntatt offentlighet og blir behandlet som møtets siste sak. 
 
Ordfører foreslo Thorheim (KL) og Andersen (SP) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet slutt  ca. kl.  18:40 
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Sakliste 
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124/22 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - behandling av 

tilskudd 

 

125/22 Evaluering av Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer - 
prøveordning til 31.12.2022 med vergeordning for mindreårige 
og utvidede skjenketider 

 

126/22 Bruker- og pårørendekoordinator 
 

127/22 Samordning av ambulerende tjenester 
 

128/22 Tildelingskriterier for helse- og omsorgstjenester i Karmøy 
kommune 

 

129/22 Heldøgns omsorgsboliger 
 

130/22 HØRING – ENDRING AV FORSKRIFT OM TILDELING AV 
LANGTIDSOPPHOLD I SYKEHJEM ELLER TILSVARENDE BOLIG 
SÆRSKILT TILRETTELAGT FOR HELDØGNS TJENESTER 

 

131/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 
 

132/22 Evaluering Sommergøy 
 

133/22 Høringssvar NOU 2022: 10 Inntektssystemet for kommunene 
 

134/22 Budsjettoppfølging drift per oktober 2022 
 

135/22 Private barnehager – avkortning av tilskudd i forbindelse med 
streik høsten 2022 

 

136/22 Søknad om kommunal garanti for lån til bygging av ridehall 
 

137/22 Eierskapsmelding 2022 
 

138/22 Gnr. 53 bnr. 74 - Administrativ anke til formannskapet over 
vedtak i hovedutvalg teknisk og miljø - vedtak 135/22 

 

139/22 Bompengeutredning Haugalandet - forankre rammer for bypakke 
Haugesund og fastlands- Karmøy 

 

140/22 Ny visuell identitet 
 

141/22 Samlesak for referatsaker 
 

142/22 Samlesak for spørsmål 
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124/22 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - behandling av 
tilskudd 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne.  
 
Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 
09.11.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
HOK - 041/22 Vedtak: 
Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne. 
 Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 
14.11.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Saken ble ved godkjenning av sakslisten enstemmig utsatt i påvente av behandling i råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne.  
 
FSK - 109/22 Vedtak: 
Saken utsettes i påvente av behandling i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 
 
22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig kommunaldirektørens forslag til 
vedtak. 
 
RFM - 034/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
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Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne.  
 
Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 124/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne.  
 
Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 
 
 

125/22 Evaluering av Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer - 
prøveordning til 31.12.2022 med vergeordning for mindreårige og utvidede 
skjenketider 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar at prøveordningen om utvidede skjenketider i pkt. M) og 
innføring av vergeordning i pkt. Y) i Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
videreføres og gjøres gjeldende fra 01.01.2023 – 30.06.2024 på bakgrunn av gode 
erfaringer i prøveperioden.  

 
2. I pkt. H) Salg og utlevering av alkoholholdig drikk i gruppe 1 kan foregå til disse tider endres 

salgstids slutt onsdag før skjærtorsdag til å være kl. 20.00. 

 
 
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 032/22 Vedtak: 
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1. Karmøy kommunestyre vedtar at prøveordningen om utvidede skjenketider i pkt. M) og 
innføring av vergeordning i pkt. Y) i Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
videreføres og gjøres gjeldende fra 01.01.2023 – 30.06.2024 på bakgrunn av gode 
erfaringer i prøveperioden.  

 
2. I pkt. H) Salg og utlevering av alkoholholdig drikk i gruppe 1 kan foregå til disse tider endres 

salgstids slutt onsdag før skjærtorsdag til å være kl. 20.00. 

 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 125/22 Vedtak: 
 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar at prøveordningen om utvidede skjenketider i pkt. M) og 
innføring av vergeordning i pkt. Y) i Karmøy kommunes alkoholpolitiske retningslinjer 
videreføres og gjøres gjeldende fra 01.01.2023 – 30.06.2024 på bakgrunn av gode 
erfaringer i prøveperioden.  

 
2. I pkt. H) Salg og utlevering av alkoholholdig drikk i gruppe 1 kan foregå til disse tider endres 

salgstids slutt onsdag før skjærtorsdag til å være kl. 20.00. 

 
 
 
 
 

126/22 Bruker- og pårørendekoordinator 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret oppretter Bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon i henhold til 
foreslått organisering, mandat og kompetansekrav. 
 
 
22.11.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunaldirektørens forslag til vedtak. 
 
ELD - 035/22 Vedtak: 
Kommunestyret oppretter Bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon i henhold til 
foreslått organisering, mandat og kompetansekrav. 
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22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig vedtaket. 
 
RFM - 037/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret oppretter Bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon i henhold til 
foreslått organisering, mandat og kompetansekrav. 
 
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 034/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret oppretter Bruker- og pårørendekoordinator med ombudsfunksjon i henhold til 
foreslått organisering, mandat og kompetansekrav. 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Forslag til vedtak fra Karmøy Høyre, foreslått av Jan Birger Medhaug, Høyre 
Kommunestyret oppretter stilling som Brukerombud som organisasjonsmessig plasseres i tilknytning 
til kommunedirektøren. 
 
Stillingen kan bekles av sykepleier, vernepleier, sosionom eller jurist. 
 
Mandat som beskrevet i saken. 
 
Medhaug (H) fremmet følgende forslag: 
Kommunestyret oppretter stilling som Brukerombud som organisasjonsmessig plasseres i tilknytning 
til kommunedirektøren. 
 
Stillingen kan bekles av sykepleier, vernepleier, sosionom eller jurist. 
 
Mandat som beskrevet i saken. 
 
Votering: 
Forslag fremsatt av Medhaug (H) ble vedtatt med 6 stemmer (3 H, 1 FRP, 1 SV, 1 KL), mot 5 stemmer 
for innstillingen, som falt. 
 
 
FSK - 126/22 Vedtak: 
Kommunestyret oppretter stilling som Brukerombud som organisasjonsmessig plasseres i tilknytning 
til kommunedirektøren. 
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Stillingen kan bekles av sykepleier, vernepleier, sosionom eller jurist. 
 
Mandat som beskrevet i saken. 
 
 
 
 

127/22 Samordning av ambulerende tjenester 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret slutter seg til forslag om å samordne ambulerende tjenester i samme distrikt for 
hjemmeboende uavhengig av diagnose. Prosessen starter umiddelbart med en forventet sluttdato 
satt til 1. mars 2023. 
 
 
22.11.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Hjelmås foreslo: 
Ordningen evalueres etter en stund. 
Eldrerådet støtter kommunaldirektørens forslag til vedak med 4 stemmer mot 1 stemme (Ravnsnæs). 
 
ELD - 034/22 Vedtak: 
Kommunestyret slutter seg til forslag om å samordne ambulerende tjenester i samme distrikt for 
hjemmeboende uavhengig av diagnose. Prosessen starter umiddelbart med en forventet sluttdato 
satt til 1. mars 2023. 
Ordningen evalueres etter en stund. 
 
22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter ikke kommunedirektørens forslag til vedtak. 
Rett kompetanse på rett sted og brukergruppe, må være en logisk forutsetning for å lykkes. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunedirektøren om å trekke saken. 
Stangelands forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
RFM - 036/22 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter ikke kommunedirektørens forslag til vedtak. 
Rett kompetanse på rett sted og brukergruppe, må være en logisk forutsetning for å lykkes. 
 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunedirektøren om å trekke saken. 
 
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Utsettelse, foreslått av Ruth Mariann Hop, Arbeiderpartiet 
Karmøy Arbeiderparti foreslår at saken sendes tilbake til administrasjonen for videre utredning. 
Bakgrunnen for dette mener vi er at saken er bygd på tynt grunnlag. Miljøarbeidertjenesten jobber 
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for de aller mest sårbare i kommunen vår, og da kan vi ikke med bakgrunn i rapporten fra Devold 
avskaffe organiseringen vi har jobbet inn. Devold sier følgende " Organiseringen i kommunen gir 
uklare skiller mellom de ulike hjemmetjenestene og hvordan brukere fordeles. Devold er usikker på 
effektiviteten av en slik organisering." Devold er usikre og vi er usikre. Saken som den ligger i dag gjør 
oss ikke sikrere. Vi ønsker en skikkelig konsekvensutredning av en omorganisering, der både brukere 
og ansatte skal få uttale seg om konsekvensene en omorganisering vil føre med seg. 
 
Vi vet at miljøarbeidertjenesten ble opprettet i 2019 nettopp for å samordne og kvalitetssikre 
tjenesten til denne gruppen brukere, ut fra et behov som viste seg den gang. Nå har kommunen 
brukt tre år på å bygge opp denne kompetansen, og vi får sterke signaler på at tilbudet er av høy 
kvalitet. Vi ønsker derfor en skikkelig evaluering av ordningen som den er i dag, men 
bakgrunnsinformasjon om hvorfor en endret tjenesten tilbake i 2019. Jeg vil også at administrasjonen 
ser på hvilke fordeler dette har utover at en kanskje sparer litt tid i bil, og hvilke ulemper kan det føre 
med seg? Det argumenteres at tjenestene er like. Jeg stusser på det. Er det det samme å pleie en 
eldre mann som trenger stell og mat, og en psykisk utviklingshemmet ung voksen som trenger å øve 
på hverdagslige gjøremål? Kan det hende at en konsekvens av denne omorganiseringen vil være med 
bruk av BPA? Jeg ønsker også en oversikt over hvor mye en ser for seg at en vil spare ved å 
gjennomføre en evt omorganisering. 
 
Forslag: Planen om å umiddelbart omorganisere miljøarbeidertjenesten utsettes inntil en skikkelig 
konsekvensutredning som svarer opp overstående spørsmål kan forelegges hovedutvalget. 
 
Saken ble behandlet før sak 32/22.  
 
Hop (Ap) fremmet følgende utsettelsesforslag:  
Karmøy Arbeiderparti foreslår at saken sendes tilbake til administrasjonen for videre utredning. 
Bakgrunnen for dette mener vi er at saken er bygd på tynt grunnlag. Miljøarbeidertjenesten jobber 
for de aller mest sårbare i kommunen vår, og da kan vi ikke med bakgrunn i rapporten fra Devold 
avskaffe organiseringen vi har jobbet inn. Devold sier følgende " Organiseringen i kommunen gir 
uklare skiller mellom de ulike hjemmetjenestene og hvordan brukere fordeles. Devold er usikker på 
effektiviteten av en slik organisering." Devold er usikre og vi er usikre. Saken som den ligger i dag gjør 
oss ikke sikrere. Vi ønsker en skikkelig konsekvensutredning av en omorganisering, der både brukere 
og ansatte skal få uttale seg om konsekvensene en omorganisering vil føre med seg. 
 
Vi vet at miljøarbeidertjenesten ble opprettet i 2019 nettopp for å samordne og kvalitetssikre 
tjenesten til denne gruppen brukere, ut fra et behov som viste seg den gang. Nå har kommunen brukt 
tre år på å bygge opp denne kompetansen, og vi får sterke signaler på at tilbudet er av høy kvalitet. 
Vi ønsker derfor en skikkelig evaluering av ordningen som den er i dag, men bakgrunnsinformasjon 
om hvorfor en endret tjenesten tilbake i 2019. Jeg vil også at administrasjonen ser på hvilke fordeler 
dette har utover at en kanskje sparer litt tid i bil, og hvilke ulemper kan det føre med seg? Det 
argumenteres at tjenestene er like. Jeg stusser på det. Er det det samme å pleie en eldre mann som 
trenger stell og mat, og en psykisk utviklingshemmet ung voksen som trenger å øve på hverdagslige 
gjøremål? Kan det hende at en konsekvens av denne omorganiseringen vil være med bruk av BPA? 
Jeg ønsker også en oversikt over hvor mye en ser for seg at en vil spare ved å gjennomføre en evt 
omorganisering. 
 
Forslag: Planen om å umiddelbart omorganisere miljøarbeidertjenesten utsettes inntil en skikkelig 
konsekvensutredning som svarer opp overstående spørsmål kan forelegges hovedutvalget. 
 
Utsettelsesforslaget fremsatt av Hop (Ap) ble vedtatt med 5 stemmer mot 4 stemmer (Ap 1, Sp 1, KrF 
1, H 2).  
 
 
HHO - 035/22 Vedtak: 
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Saken utsettes.  
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Saken ble trukket fra sakslisten grunnet at saken er sendt i retur fra hovedutvalg helse og omsorg. 
 
FSK - 127/22 Vedtak: 
Saken ble trukket fra sakslisten. 
 
 
 
 

128/22 Tildelingskriterier for helse- og omsorgstjenester i Karmøy kommune 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse- og omsorgstjenester. Det 
planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

 
Tildelingskriteriene skal tilpasses «Forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester, Karmøy kommune, Rogaland» 
etter gjennomført revisjon av forskriften. 
 
Tildelingskriteriene differensierer mellom tildeling av institusjonsplass og boliger med 
heldøgnsomsorgstjenester. 
 

2. Egenbetalingsordningen skal praktiseres likt uavhengig av brukergrupper. 

 
3. Administrasjonen skal utrede muligheter for å erstatte tradisjonelle tjenester med nye 

abonnementsordninger knyttet til vask av privat tøy og  leie av flatt tøy (sengetøy/håndklær) 

 
 
 
22.11.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Ravnsnæs foreslo: 
Det må tas høyde for virkningen av planene for tildeling, hvis den gir dårligere vilkår for de eldre 
brukernes tildeling av tjenester. 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunaldirektørens forslag til vedtak med Ravnsæs tilleggsforslag. 
 
ELD - 033/22 Vedtak: 
 

1. Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse- og omsorgstjenester. Det 
planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

Tildelingskriteriene skal tilpasses «Forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester, Karmøy kommune, Rogaland» 
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etter gjennomført revisjon av forskriften. 
 
Tildelingskriteriene differensierer mellom tildeling av institusjonsplass og boliger med 
heldøgnsomsorgstjenester. 
 

2. Egenbetalingsordningen skal praktiseres likt uavhengig av brukergrupper. 

 
3. Administrasjonen skal utrede muligheter for å erstatte tradisjonelle tjenester med nye 

abonnementsordninger knyttet til vask av privat tøy og  leie av flatt tøy (sengetøy/håndklær) 

          4.   Det må tas høyde for virkningen av planene for tildeling, hvis den gir dårligere vilkår for de 
eldre brukernes tildeling av tjenester. 
 
 
22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne fremmet følgende fellesforslag fremsatt av Budal: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter forslaget om å forankre tildelingskriteriene for 
helse- og omsorgstjenesten politisk. 
Rådet er opptatt av at andelen BPA-ordninger ikke bør gå ned i antall i kommunen p.g.a. dette. Rådet 
mener at det ikke burde være en egenandel på BPA. 
BPA er rettighetsfestet. Også personer med kognitiv funksjonsnedsettelse er omfattet av rettigheten. 
Arbeidsledelsen ivaretas da av en brukerrepresentant. Karmøy kommune kan ikke vedta noe som er i 
strid med gjeldende lovverk. 
Rådet mener at transportutgifter for brukere med aktivitetstilbud på Solstein/Ekta ikke bør være 
høyere enn månedskort til buss. 
Fellesforslaget fremsatt av Budal enstemmig vedtatt. 
 
RFM - 035/22 Vedtak: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter forslaget om å forankre tildelingskriteriene for 
helse- og omsorgstjenesten politisk. 
 
Rådet er opptatt av at andelen BPA-ordninger ikke bør gå ned i antall i kommunen p.g.a. dette. Rådet 
mener at det ikke burde være en egenandel på BPA. 
BPA er rettighetsfestet. Også personer med kognitiv funksjonsnedsettelse er omfattet av rettigheten. 
Arbeidsledelsen ivaretas da av en brukerrepresentant. Karmøy kommune kan ikke vedta noe som er i 
strid med gjeldende lovverk. 
 
Rådet mener at transportutgifter for brukere med aktivitetstilbud på Solstein/Ekta ikke bør være 
høyere enn månedskort til buss. 
 
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vettt.  
 
HHO - 033/22 Vedtak: 
 

1. Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse- og omsorgstjenester. Det 
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planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

 
Tildelingskriteriene skal tilpasses «Forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester, Karmøy kommune, Rogaland» 
etter gjennomført revisjon av forskriften. 
 
Tildelingskriteriene differensierer mellom tildeling av institusjonsplass og boliger med 
heldøgnsomsorgstjenester. 
 

2. Egenbetalingsordningen skal praktiseres likt uavhengig av brukergrupper. 

 
3. Administrasjonen skal utrede muligheter for å erstatte tradisjonelle tjenester med nye 

abonnementsordninger knyttet til vask av privat tøy og  leie av flatt tøy (sengetøy/håndklær) 

 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 128/22 Vedtak: 
 

1. Kommunestyre vedtar vedlagte retningslinjer for tildeling av helse- og omsorgstjenester. Det 
planlegges for ny revisjon i løpet av neste kommunestyreperiode. 

 
Tildelingskriteriene skal tilpasses «Forskrift om tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller 
tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns tjenester, Karmøy kommune, Rogaland» 
etter gjennomført revisjon av forskriften. 
 
Tildelingskriteriene differensierer mellom tildeling av institusjonsplass og boliger med 
heldøgnsomsorgstjenester. 
 

2. Egenbetalingsordningen skal praktiseres likt uavhengig av brukergrupper. 

 
3. Administrasjonen skal utrede muligheter for å erstatte tradisjonelle tjenester med nye 

abonnementsordninger knyttet til vask av privat tøy og  leie av flatt tøy (sengetøy/håndklær) 
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129/22 Heldøgns omsorgsboliger 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Kommunestyret slutter seg til at det i løpet av økonomiplanperiode 2023 – 2026 vurderes å etablere 
HDO-boliger i: 
Skudeneshavn (Postvegen 57 og 59),   
Kopervik (Torfæusgata 27-37) og   
Torvastad (Bjørgevegen).   
 
Boligene skal bemannes av fast tilknyttet personell fra hjemmetjenesten. Dersom etableringene 
medfører investeringsutgifter og/eller økte driftsutgifter skal det fremmes nye saker før etablering.  
 
22.11.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet ser behovet for heldøgnsplasser og støtter enstemmig kommunaldirektørens forslag til 
vedtak. 
 
ELD - 036/22 Vedtak: 
Kommunestyret slutter seg til at det i løpet av økonomiplanperiode 2023 – 2026 vurderes å etablere 
HDO-boliger i: 
Skudeneshavn (Postvegen 57 og 59),   
Kopervik (Torfæusgata 27-37) og   
Torvastad (Bjørgevegen).   
 
Boligene skal bemannes av fast tilknyttet personell fra hjemmetjenesten. Dersom etableringene 
medfører investeringsutgifter og/eller økte driftsutgifter skal det fremmes nye saker før etablering.  
 
22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig vedtaket. 
 
RFM - 038/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret slutter seg til at det i løpet av økonomiplanperiode 2023 – 2026 vurderes å etablere 
HDO-boliger i: 
Skudeneshavn (Postvegen 57 og 59),   
Kopervik (Torfæusgata 27-37) og   
Torvastad (Bjørgevegen).   
 
Boligene skal bemannes av fast tilknyttet personell fra hjemmetjenesten. Dersom etableringene 
medfører investeringsutgifter og/eller økte driftsutgifter skal det fremmes nye saker før etablering.  
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 036/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret slutter seg til at det i løpet av økonomiplanperiode 2023 – 2026 vurderes å etablere 
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HDO-boliger i: 
Skudeneshavn (Postvegen 57 og 59),   
Kopervik (Torfæusgata 27-37) og   
Torvastad (Bjørgevegen).   
 
Boligene skal bemannes av fast tilknyttet personell fra hjemmetjenesten. Dersom etableringene 
medfører investeringsutgifter og/eller økte driftsutgifter skal det fremmes nye saker før etablering.  
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 129/22 Vedtak: 
 
Kommunestyret slutter seg til at det i løpet av økonomiplanperiode 2023 – 2026 vurderes å etablere 
HDO-boliger i: 
Skudeneshavn (Postvegen 57 og 59),   
Kopervik (Torfæusgata 27-37) og   
Torvastad (Bjørgevegen).   
 
Boligene skal bemannes av fast tilknyttet personell fra hjemmetjenesten. Dersom etableringene 
medfører investeringsutgifter og/eller økte driftsutgifter skal det fremmes nye saker før etablering.  
 
 
 
 
 
 

130/22 HØRING – ENDRING AV FORSKRIFT OM TILDELING AV 
LANGTIDSOPPHOLD I SYKEHJEM ELLER TILSVARENDE BOLIG SÆRSKILT 
TILRETTELAGT FOR HELDØGNS TJENESTER 
 
Kommunedirektøren sitt forslag til vedtak: 
Formannskapet godkjenner prosessen om høring av forslag til endring av kommunal forskrift om 
tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns 
tjenester, slik prosessen er beskrevet i vedlagte høringsbrev og høringsnotat.  
 
 
 
22.11.2022 Eldrerådet 
 
Behandling 
Eldrerådet støtter enstemmig kommunaldirektørens forslag til vedtak. 
 
ELD - 038/22 Vedtak: 
Formannskapet godkjenner prosessen om høring av forslag til endring av kommunal forskrift om 
tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns 
tjenester, slik prosessen er beskrevet i vedlagte høringsbrev og høringsnotat.  
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22.11.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 
 
Behandling 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig vedtaket. 
 
RFM - 039/22 Vedtak: 
 
Formannskapet godkjenner prosessen om høring av forslag til endring av kommunal forskrift om 
tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns 
tjenester, slik prosessen er beskrevet i vedlagte høringsbrev og høringsnotat.  
 
 
 
23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 037/22 Vedtak: 
Formannskapet godkjenner prosessen om høring av forslag til endring av kommunal forskrift om 
tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns 
tjenester, slik prosessen er beskrevet i vedlagte høringsbrev og høringsnotat.  
 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 130/22 Vedtak: 
Formannskapet godkjenner prosessen om høring av forslag til endring av kommunal forskrift om 
tildeling av langtidsopphold i sykehjem eller tilsvarende bolig særskilt tilrettelagt for heldøgns 
tjenester, slik prosessen er beskrevet i vedlagte høringsbrev og høringsnotat.  
 
 
 
 
 
 

131/22 Anmodning om å bosette 280 flyktninger i 2023 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
 
1. Karmøy kommune vil bosette opp til 280 flyktninger i 2023. Disse kommer fra Ukraina og andre 
konfliktområder. Dette er i henhold til anmodningen fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet 
(IMDi). 
   
2. Karmøy kommune vil allerede ved oppskalering av tjenestene knyttet til flyktningarbeid planlegge 
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hvordan nedskalering best kan foregå.  
 
3. Karmøy kommune er positive til å bosette personer med komplekse, helserelaterte behov som kan 
føre med seg langvarig kommunal oppfølging. Vurdering av kapasitet gjøres administrativt i hver 
enkelt sak. 
 
4. Kostnadene til bosetting av flyktninger forutsettes dekket av overføringer og tilskudd fra staten. 
Budsjettering gjøres etter delegasjonsfullmakt på bosettingsbudsjettet. 
 
5. Kapasiteten i de ulike tjenestene på bosettingsområdet er usikre. Ved en eventuell 
tilleggsanmodning, vil Karmøy kommune gjøre en ny vurdering av mulighetene for å bosette flere 
enn kommunen er anmodet om per i dag.  
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 131/22 Vedtak: 
1. Karmøy kommune vil bosette opp til 280 flyktninger i 2023. Disse kommer fra Ukraina og andre 
konfliktområder. Dette er i henhold til anmodningen fra Integrerings- og mangfoldsdirektoratet 
(IMDi). 
   
2. Karmøy kommune vil allerede ved oppskalering av tjenestene knyttet til flyktningarbeid planlegge 
hvordan nedskalering best kan foregå.  
 
3. Karmøy kommune er positive til å bosette personer med komplekse, helserelaterte behov som kan 
føre med seg langvarig kommunal oppfølging. Vurdering av kapasitet gjøres administrativt i hver 
enkelt sak. 
 
4. Kostnadene til bosetting av flyktninger forutsettes dekket av overføringer og tilskudd fra staten. 
Budsjettering gjøres etter delegasjonsfullmakt på bosettingsbudsjettet. 
 
5. Kapasiteten i de ulike tjenestene på bosettingsområdet er usikre. Ved en eventuell 
tilleggsanmodning, vil Karmøy kommune gjøre en ny vurdering av mulighetene for å bosette flere 
enn kommunen er anmodet om per i dag.  
 
 
 
 
 
 

132/22 Evaluering Sommergøy 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre tar evalueringen av Sommergøy til orientering. 

 
2.          Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren utarbeide en sak hvor en ser på 
alternativ anvendelse av midlene til langsiktig og systematisk forebyggende arbeid for barn og 
unge. 
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23.11.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 
 
Behandling 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
HHO - 030/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre tar evalueringen av Sommergøy til orientering. 

2.          Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren utarbeide en sak hvor en ser på 
alternativ anvendelse av midlene til langsiktig og systematisk forebyggende arbeid for barn og 
unge. 

 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 132/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre tar evalueringen av Sommergøy til orientering. 

2.          Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren utarbeide en sak hvor en ser på 
alternativ anvendelse av midlene til langsiktig og systematisk forebyggende arbeid for barn og 
unge. 

 
 
 
 
 

133/22 Høringssvar NOU 2022: 10 Inntektssystemet for kommunene 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Formannskapet tar høringssvaret til etterretning og ber kommunedirektøren å sende det inn på 
vegne av Karmøy kommune. 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 133/22 Vedtak: 
 
Formannskapet tar høringssvaret til etterretning og ber kommunedirektøren å sende det inn på 
vegne av Karmøy kommune. 
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134/22 Budsjettoppfølging drift per oktober 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy formannskap tar vedlagte budsjettoppfølging per oktober til orientering. 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Fungerende kommunedirektør informerte: 
Grunnet bedre skatteinngang enn forventet, vil rammen økes med 65 mill. kr.  
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 134/22 Vedtak: 
 
1. Karmøy formannskap tar vedlagte budsjettoppfølging per oktober til orientering. 
 
 
 
 
 

135/22 Private barnehager – avkortning av tilskudd i forbindelse med streik 
høsten 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret vedtar at private barnehager i Karmøy skal betale tilbake offentlig 
ordinært driftstilskudd tilsvarende barnehagenes sparte personalkostnader i forbindelse 
med streik høsten 2022.  

  
2. Kommunestyret vedtar at kommunedirektøren kan korrigere streikerammede barnehagers 

refusjonskrav knyttet til moderasjonsordninger for foreldrebetaling, dersom kravene 
grunnet streiken vurderes til å inneholde feil og mangler som gjør at barnehagene krever et 
større beløp enn de har rett på 

 
 
 
Inhabile Følgende varamedl. møtte Merknad 
Helge Thorheim   
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Habilitetsvurdering: 
 
Midtun (FRP) hadde i forkant stilt spørsmål om sin habilitet grunnet samboerskap med en ansatt i en 
privat barnehage.  
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Medhaug (H) er styreleder i privat barnehage, men  ikke organisert i PBL og har ikke vært i streik. 
Anser seg derfor ikke som berørt av habilitetsreglene. 
Thorheim (KL) har styreverv i privat barnehage som var berørt av streiken. 
 
Midtun (FRP), Medhaug (H), Thorheim (KL) fratrådte under vurdering av habilitet. 
8 representanter til stede. 
 
 
Votering habilitet 
Thorheim (KL) ble enstemmig erklært inhabil, jf. fvl. § 6 (1). 
Medhaug (H) ble vedtatt habil med 6 stemmer (AP 2, H 2, SP 1, KRF 1) mot 2 stemmer (SV 1, AP 1). 
Midtun (FRP) ble enstemmig erklært habil. 
 
Medhaug (H) og Midtun (FRP) tiltrådte. 
 
10 representanter til stede. 
 
 
Realitetsbehandling 
Nilsen (H) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes med bakgrunn i innsigelsen fra PBL. 
 
Utsettelsesforslaget fikk 5 stemmer (3H, 1 FRP, 1 SP) mot 5 stemmer for realitetsbehandling. 
Grunnet lik stemmefordeling var ordførers stemme avgjørende, jf. koml. 11-9 (2), og saken ble tatt 
opp til realitetsbehandling. 
 
 
 
Votering: 
Innstillingen fikk 5 stemmer, og det ble avgitt 5 stemmer (3H, 1 FRP, 1 SP) mot innstillingen. 
Grunnet lik stemmefordeling var ordførers stemme avgjørende, jf. koml. 11-9 (2), og innstillingen ble 
vedtatt. 
 
Thorheim (KL) tiltrådte. 
11 representanter til stede før behandling av sak 136/22. 
 
 
 
FSK - 135/22 Vedtak: 
 

1. Kommunestyret vedtar at private barnehager i Karmøy skal betale tilbake offentlig 
ordinært driftstilskudd tilsvarende barnehagenes sparte personalkostnader i forbindelse 
med streik høsten 2022.  

  
2. Kommunestyret vedtar at kommunedirektøren kan korrigere streikerammede barnehagers 

refusjonskrav knyttet til moderasjonsordninger for foreldrebetaling, dersom kravene 
grunnet streiken vurderes til å inneholde feil og mangler som gjør at barnehagene krever et 
større beløp enn de har rett på 

 
 
 



Side 19 av 25 

136/22 Søknad om kommunal garanti for lån til bygging av ridehall 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån opptil kr. 7 250 000 til Nord-
Karmøy rideklubb. Formålet med lånet er bygging av ridehall og klubblokaler. 
 
Garantien gjelder fra vedtaksdato og opphører etter 20 år. Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet. 
Garantien gjelder for lånets hovedstol kr. 7 250 000 + inntil 10 % til dekning av påløpte renter og 
omkostninger. Garantien nedtrappes i takt med nedbetalingsplan for lånet og nedtrappes i takt med 
utbetaling av tilskudd fra kommune, spillemidler og merverdikompensasjon/refusjon til formålet. 
Garantien vil være gjenstand for godkjenning av departementet jf. Kommuneloven § 14-19 andre 
ledd første punktum. 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
FSK - 136/22 Vedtak: 
 
Karmøy kommunestyre garanterer ved selvskyldnerkausjon for lån opptil kr. 7 250 000 til Nord-
Karmøy rideklubb. Formålet med lånet er bygging av ridehall og klubblokaler. 
 
Garantien gjelder fra vedtaksdato og opphører etter 20 år. Det tillates inntil 5 års avdragsfrihet. 
Garantien gjelder for lånets hovedstol kr. 7 250 000 + inntil 10 % til dekning av påløpte renter og 
omkostninger. Garantien nedtrappes i takt med nedbetalingsplan for lånet og nedtrappes i takt med 
utbetaling av tilskudd fra kommune, spillemidler og merverdikompensasjon/refusjon til formålet. 
Garantien vil være gjenstand for godkjenning av departementet jf. Kommuneloven § 14-19 andre 
ledd første punktum. 
 
 
 
 

137/22 Eierskapsmelding 2022 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre vedtar eierskapsmelding med retningslinjer og prinsipper for 
utøvelse av eierskap i Karmøy kommune, (del 1 og del 2). 

 
 

2. Karmøy kommunestyre tar rapport om selskapsoversikt til etterretning, (del 3). 

 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Nilsen (H) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
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Saken utsettes, det innkalles til et arbeidsmøte for formannskap og gruppeledere i januar der 
rapporten blir grundig behandlet. 
 
Utsettelsesforslaget fikk 3 stemmer (2 H, 1 FRP) og falt. 
 
Ordfører viste til at det inviteres til seminar i starten av 2023. 
 
Realitetsbehandling 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 
FSK - 137/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre vedtar eierskapsmelding med retningslinjer og prinsipper for 
utøvelse av eierskap i Karmøy kommune, (del 1 og del 2). 

2. Karmøy kommunestyre tar rapport om selskapsoversikt til etterretning, (del 3). 

 
 
 
 

138/22 Gnr. 53 bnr. 74 - Administrativ anke til formannskapet over vedtak i 
hovedutvalg teknisk og miljø - vedtak 135/22 
 
Kommunedirektøren sitt framlegg til vedtak: 

Vedtak i sak 135/22 i hovedutvalg teknisk og miljø er ugyldig og vert oppheva. Saka handsamast av 
statsforvaltaren i Rogaland som klageinstans.  

 
 
 
Inhabile Følgende varamedl. møtte Merknad 
Rune Midtun Geir Aarvik  
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
 
Habilitetsvurdering 
Midtun (FRP) behandlet saken i hovedutvalg teknisk og miljø, og er dermed å regne som inhabil til å 
foreta en ny vurdering av saken, jf. § 11-10 (3). 
Midtun (FRP) fratrådte.  
Aarvik (FRP) tiltrådte som vararepresentant. 
 
11 representanter til stede før realitetsbehandling av saken. 
 
 
Realitetsbehandling 
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Thorheim (KL) fremmet følgende forslag i tråd med vedtak og begrunnelse i hovedutvalg teknisk og 
miljø: 
Formannskapet gir dispensasjon fra reguleringsplanens utnyttelsesgrad for tilbygg til hytte, og bod 1 
og 3, slik det kommer frem av vedlagt kart. Tilhørende byggesøknad for tilbygg og bod 1 og 3, 
godkjennes. 
Formannskapet gir ikke dispensasjon for bod 2 og 4 som angitt på vedlagt kart. Tilhørende 
byggesøknad for bod 2 og 4 avslås. Hjemmel for vedtaket er plan- og bygningsloven §§ 12-4, 19-2 og 
21-4. 
 
Begrunnelse for alternativt vedtak: 
Hensynet bak bestemmelsen om utnyttelsesgrad og boder er å begrense størrelsen på prosjekter av 
hensyn til belastning på omgivelsene og ivareta gode uteoppholdsareal. 
Den høye fyllingen til fylkesvegen grenser til tomten. Bodenes plassering inntil denne gjør at de er lite 
synlige og at de samtidig bidrar til å skjerme mot en lite tiltalende fylling og skjerme mot trafikkstøy. 
Tilbygget er mer eksponert enn bodene, men samtidig klart underordnet hovedbygget med 
materialbruk tilpasset øvrig bebyggelse på tomten. Dette tiltaket vurderes derfor heller ikke å 
vesentlig tilsidesette hensynet bak bestemmelsen eller påføre omgivelsene ulemper av betydning. 
Fordelen med å gi dispensasjon til tilbygget, er at det bidrar til å tilrettelegge for en skjermet 
sørvestvendt uteplass, på en værutsatt tomt. 
Fordelen med å gi dispensasjon til bodene, er de har en skjermende effekt mot fylkesvei og vegfylling, 
og på den måten bidrar de til bedre uteoppholdsarealer og miljø i området langs fylkesveien. 
På bakgrunn av dette vil tiltakene i sum ikke medføre en vesentlig tilsidesettelse av hensynet bak 
bestemmelsene. Tiltakene vil heller ikke føre til kvalifiserte ulemper for de hensyn som skal ivaretas, 
og fordelene anses klart større enn ulempene. Vilkårene i pbl. § 19-2 annet ledd, vurderes å være 
innfridd. 
Bebyggelsens tilpasning til omgivelsene og tomtens forutsetninger gjør at denne søknaden kan 
godkjennes uten noen stor fare for presedens. Vurderingen som er gjort i saken er ikke generelle, men 
knytter seg konkret til forhold på denne tomten. Vi kan derfor ikke se at argumentene er anvendelige 
i andre saker innenfor dette planområdet, eller øvrige områder i kommunen. 
Det vesentlige for alle dispensasjonssøknader, uavhengig av plassering, må være at det tas 
utgangspunkt i den konkrete situasjonen. Tiltakene er i dette tilfellet tilpasset situasjonen på tomten 
og ivaretar hensynet til omgivelsene på en god måte, samtidig som det bidrar til økt kvalitet på 
tomtens utearealer. Det vektlegges særlig at tiltakene i stor grad hensyntar tomtens utforming og 
plassering nær fylkesvegen. 
Det er likevel slik at det er et stort avvik mellom det som er regulert og det som er bygd. Deler av det 
bygde må derfor rives. På bakgrunn av dette gis det dispensasjon fra reguleringsplanens bestemmelse 
om utnyttelsesgrad og maks antall uthus. Dette gjelder tilbygget og bod 1 og 3 som vist på kart. 
Søknad om dispensasjon fra bod 2 og 4 avslås. 
Kommunedirektøren bes justere den tidligere påbegynte ulovlighetsoppfølgingen og holde 
Hovedutvalg for Teknisk og Miljø (HTM) informert om fremgangen i saken.» 
 
 
Grønningen (SP) fremmet forslag om at formannskapet utsetter saken for befaring. 
 
 
 
Votering: 
Forslag om å utsette saken for befaring fikk 7 stemmer (3 H, 1 KL, 1 KRF, 1 FRP, 1 SP). 
Formannskapet foretar befaring på eiendommen i forkant av et møte i formannskapet. 
 
 
Aarvik (FRP) fratrådte. 
Midtun (FRP) tiltrådte igjen. 
11 representanter til stede før behandling av sak 139/22. 
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FSK - 138/22 Vedtak: 
Saken ble utsatt for befaring. 
 
 
 

139/22 Bompengeutredning Haugalandet - forankre rammer for bypakke 
Haugesund og fastlands- Karmøy 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 

1. Karmøy kommunestyre slutter seg til rammene for bypakke for byområdet Haugesund – 
fastlands Karmøy, og ønsker at Karmøy kommune skal være part i bypakken, sammen med 
Haugesund kommune og Rogaland fylkeskommune.  

 
2. Karmøy kommunestyre tar til etterretning fremlagt informasjon om status i arbeidet med 

ny bompengepakke for FV547 og E134 med ny Karmsund bro. Kommunestyret ber om at 
det videre utredningsarbeidet for FV547 gis høy prioritet. 

 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen vedtatt mot 2 stemmer (1 AP, 1 FRP). 
 
FSK - 139/22 Vedtak: 
 

1. Karmøy kommunestyre slutter seg til rammene for bypakke for byområdet Haugesund – 
fastlands Karmøy, og ønsker at Karmøy kommune skal være part i bypakken, sammen med 
Haugesund kommune og Rogaland fylkeskommune.  

 
2. Karmøy kommunestyre tar til etterretning fremlagt informasjon om status i arbeidet med 

ny bompengepakke for FV547 og E134 med ny Karmsund bro. Kommunestyret ber om at 
det videre utredningsarbeidet for FV547 gis høy prioritet. 

 
 
 
 

140/22 Ny visuell identitet 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1.Kommunestyret  mener det er viktig at Karmøy kommune har en tydelig og helhetlig profil hvor 
kommunevåpenet er et naturlig, sentralt og bærende element. For å øke bruken av dette endres 
eksiterende farge til en dypere rødfarge. Ny farge er bedre egnet for bruk i digitale og analoge 
kommunikasjonskanaler. Karmøy kommune sitt nye kommunevåpen ivaretar kommunens historiske 
referanse som Norges fødested. Endring av farge i kommunevåpenet sendes formelt Arkivverket.  
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2. Karmøy kommune har mål om å fremstå helhetlig og med en tydelig signatur i de ulike 
kommunikasjonskanalene, dette gjelder både digitalt og analogt, internt og eksternt. Ny visuell 
identitet er utviklet som et tiltak i tråd med vedtatte «Kommunikasjonsstrategi 2021-2025» og er et 
grunnlag for å oppfylle lovkrav om universell utforming. Den nye identiteten, med tidslinje, 
fargepalett og logoutforming av kommunevåpenet, tas til orientering. 
 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Innstillingen ble vedtatt mot 4 stemmer (2 H, 1 KL, 1 FRP) 
 
 
FSK - 140/22 Vedtak: 
 
1.Kommunestyret  mener det er viktig at Karmøy kommune har en tydelig og helhetlig profil hvor 
kommunevåpenet er et naturlig, sentralt og bærende element. For å øke bruken av dette endres 
eksiterende farge til en dypere rødfarge. Ny farge er bedre egnet for bruk i digitale og analoge 
kommunikasjonskanaler. Karmøy kommune sitt nye kommunevåpen ivaretar kommunens historiske 
referanse som Norges fødested. Endring av farge i kommunevåpenet sendes formelt Arkivverket.  
 
2. Karmøy kommune har mål om å fremstå helhetlig og med en tydelig signatur i de ulike 
kommunikasjonskanalene, dette gjelder både digitalt og analogt, internt og eksternt. Ny visuell 
identitet er utviklet som et tiltak i tråd med vedtatte «Kommunikasjonsstrategi 2021-2025» og er et 
grunnlag for å oppfylle lovkrav om universell utforming. Den nye identiteten, med tidslinje, 
fargepalett og logoutforming av kommunevåpenet, tas til orientering. 
 
 
 
 

141/22 Samlesak for referatsaker 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
RS 187/22, Notat angående entreprise for Veavågen skole  
Dokumentet er unntatt offentlighet, jf. offl. § 23 (3).  Saken ble derfor behandlet som møtets siste 
sak. 
 
Ordfører fremmet forslag om å lukke møtet, jf. koml. § 11-5 (2), jf. offl § 23 (3). 
 
Møtet ble enstemmig vedtatt lukket. 
 
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 188/22, Tilbakemelding om videreutvikling dagsturhytte  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 189/22, Kompetansestrategi for Haugalandet 2022-2025  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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RS 190/22, Ny 66 (132) kV leidning Haugaland Næringspark - Tuastad - Spanne  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 191/22, Høring – endring av forskrift om bruk av kjøretøy § 5-13 «bilbergingsbestemmelsen»  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 192/22, Høring - forskrift om overgangsregler til ny barnevernslov  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 193/22, Høring - Legemiddelgrunndata - analyse av behov og omfang  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 194/22, Høring - Endringer i TEK17 §§ 7-2 og 7-4  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 195/22, Høring av nasjonal veileder sammen om barn og unges psykiske helse  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 196/22, Høring av to forskrifter til ny barnevernslov: Forskrift om fosterhjem. Forskrift om 
Bufetats saksbehandling ved tilbud om barnevernstiltak til kommunen  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 197/22, Høring: revisjon av Aktivitetshåndboken, kapittel om fysisk aktivitet ved diabetes type 
1  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
RS 198/22, Høring - Forskrift om Brukerplan  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 
 
 
 
 
 
 

142/22 Samlesak for spørsmål 
 
05.12.2022 Formannskapet 
 
Behandling 
Saken ble behandlet før PS 141/22: Samlesak for referatsaker. 
 
1. Ordfører ønsket bekreftelse på dato for når formannskapet skal på befaring på bestillerkontoret. 
Administrasjonen kommer tilbake med dato. 
 
2. Grindhaug (FRP) fremmet følgende forslag på vegne av et samlet formannskap: 
Fra formannskapets disposisjonspost bevilges kr. 300 000 til aktivitet for barn og barnefamilier med 
vedvarende lav inntekt. 
Beløpet disponeres av familieveileder og miljøarbeider, på samme måte som beløp bevilget i 2020 og 
2021, til aktiviteter for familier - med fokus på barn og unge. 
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Saken ble enstemmig tatt opp til realitetsbehandling. 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
3.  Thorheim (KL) viste til vedtak i kommunestyret i forhold til planarbeid i Dalabrekkå. 
Det ønskes status på om tiltaket som er under arbeid er i tråd med vedtak i kommunestyret 09.0.22 
 
Ordfører svarte: 
Tiltakshaver har frafalt omsøkt endring av tiltaket. 
Administrasjonen oppdaterer formannskapet i et kommende møte i formannskapet. 
 
 
4. Nilsen (H) viste til kloakktunnel mellom Haugesund og Killingøy, og en begrensning for antall 
husstander på Karmøy. 
Det er ønskelig at formannskapet blir orientert om avtalens innhold. 
 
Kommunalsjef teknisk: 
Kommunen har en avtale med rett til å kjøpe oss inn for hele fastlandet og deler av øyen frem til 
Årabrot. 
 
Spørsmålet besvares ved muntlig eller skiftlig orientering for formannskapet i et kommende møte. 
 
 
 
 
 
FSK - 142/22 Vedtak: 
2. Grindhaug (FRP) fremmet følgende forslag på vegne av et samlet formannskap: 
Fra formannskapets disposisjonspost bevilges kr. 300 000 til aktivitet for barn og barnefamilier med 
vedvarende lav inntekt. 
Beløpet disponeres av familieveileder og miljøarbeider, på samme måte som beløp bevilget i 2020 og 
2021, til aktiviteter for familier - med fokus på barn og unge. 
 
 
 
 
 
 


